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Till Trafikverket, Ärendemottagning, Planprövning  

 

Synpunkter på Arbetsplan för väg 747, Tuvesvik-Tönsäng     

Naturskyddsföreningen har tagit del av de ytterligare handlingarna i ärendet daterade 2013-02-12. 

Vi vill följa upp detta ärende avseende vår tidigare synpunkt om vattengenomströmningen i Lavö 

sund. Vi konstaterar att Trafikverkets svar inte ifrågasätter förhållandet att dagens dåliga 

genomströmning är orsakad av den nuvarande vägen utan enbart åberopar att de ekonomiska 

ramarna inte inrymmer någon åtgärd för att återställa miljöförhållandena till ett naturligt tillstånd.    

Vi anser inte att detta är ett godtagbart svar eftersom det inte finns någon annan än väginnehavaren 

som kan hållas ansvarig för att åtgärda en miljöskada som orsakats av en verksamhet som denne 

råder över. Även Trafikverket, som en statlig myndighet, har att följa miljölagstiftningen och att ta 

hänsyn till de nationella miljömål som satts upp. Här är det fråga om miljökvalitetsnormer för 

ytvatten som tveklöst inte uppfylls respektive miljömålet om hav i balans som berörs som ett 

exempel.          

Varje projekt måste vara berett på att krav kan ställas som gör att budgetens ramar måste omprövas, 

det gäller statliga och kommunala såväl som industriella verksamheter. Kostnaden kan heller aldrig 

bli lägre än om den görs i samband med de andra arbetena när entreprenader redan är på plats. Det 

är också sannolikt att om det inte görs nu kommer det aldrig till stånd. 

Så vi appellerar till Trafikverket att inkludera denna, som vi bedömer högst rimliga tilläggsåtgärden, i 

arbetsplanen, och därigenom ta sin del av ansvaret för att reparera den skada som uppstått.         

          

För Naturskyddsföreningen på Orust 

Jonny Andersson 

Lilldal 425 

472 96 Varekil 


